

## 《单词百科:photosynthetic是什么意思?photosynthetic怎么发音?photosynthetic的解释和用法》

英语单词photosynthetic是什么意思?photosynthetic怎么读?photosynthetic怎么发音?大哲网为您整理了photosynthetic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## photosynthetic怎么读

photosynthetic的读音:[f t s n' et k]

## photosynthetic的意思

1、adj.光合的,促进光合作用的;

## photosynthetic的双语例句

1. The photosynthetic characteristics of asparagus bean have been studied.

以鄂豇豆二号品种为材料,研究了豇豆的光合特性.

2. All the photosynthetic bacteria possess the capability in addition to various facultative aerobes and obligate anaerobes.

所有光合细菌加上各种兼性的好氧生物和绝对的厌氧生物具有这种能力.

3. High temperature caused a decreasing photosynthetic efficiency and aggravated



photoinhibition.

结果表明高温引起了光合效率降低,加重了光合光抑制.

4. Disclosed are a system and method for growing photosynthetic cells in conduit.

本发明公开了用于在管道中培养光合细胞的系统和方法.

5. The assessing indexes are chlorophyl, photosynthetic capacity and respiratory capacity of plants.

评价指标为植物叶绿素、 光合作用能力和呼吸作用能力.

6. The photosynthetic rate descend gradually because of the decrepitude of the leaf.

后期由于叶子的衰老,光合速率逐渐下降.

7. Chlorotic or necrotic lesions were evidence of decreased photosynthetic tissues.

缺绿的或坏死的侵蚀斑便是减少了光合组织的证据.

8. The changes in ultrastructure are accompanied by increases in various photosynthetic enzymes.

超显微结构的变化,伴随有各种光合作用的酶的增加,

9. The photosynthetic responses determine the habitat of P . rubens and P . Mariana in the climax forest.

光合反应决定红云杉和黑云杉在顶极林中的生态环境.

10. Indirect selection for height might mean selecting trees with the highest photosynthetic rate.

对树高的间接选择可能就意味着选择光合作用效率高的.

11. The photosynthetic pigment in bacteria is bacteriochlorophyll.

细菌光合作用的色素是细菌叶绿素.

12. In some plants photosynthetic products are stored in the form polyfructosans.

在有些植物中,光合作用产物是以多聚果糖的形式储藏.

13. Water stress promoted allocation of photosynthetic product to the seed.

因此,水分胁迫促进了光合产物向籽粒的调运.

14. The photosynthetic unit then is a physiological unit of function defined by experiments with intact plants.

通过用整体植物作的试验,又把光合单位定义为生理学的功能单位.

15. So the controlling factor of photosynthetic rate was non-stomatal limitation.

大型 My dazhes.cn

白玉兰光合速率控制因子为 非 气孔限制.

以上是大哲网为您整理的photosynthetic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于photosynthetic的用法、photosynthetic的释义、photosynthetic的相关详情请点击:https://dict.dazhe5.cn/photosynthetic